
Styrelsemöte Brittsommars Samfällighetsförening 
 
2004-10-19 
 
Hos Elenore 
 
Närvarande: Per Mårtensson 
                     Karin Winblad 
                     Elenore Franck 
                     Anna-Stina Mattsson 
                     Eva Johannisson 
 

1. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Vi godkänner föregående protokoll med följande kommentarer: 
· Skriften Att bo på Brittsommargränd är utdelad 
· Tippen för trädgårdsavfall ska avvecklas och ingen kompostering skall ske där längre.         
Vi gräver ur i samband med vårens städdag eller när färdigställandet av P-platsen sker. 
För att kunna forsla bort gemensamt trädgårdsavfall i samband med städdag beslutas att 
lägga städdagarna på lördagar i stället, då Petterboda har öppet. Vi bör gå ut med ett 
infoblad om detta men avvaktar då vi har mer övrig  information att ge. 
· Pingisbordet står hos Per och frågan tas åter upp i vår 
· Cykelförrådets användande tas också upp igen om frågan blir aktuell 
· Avtalet med snöröjning kollar Anna-Stina med kommunen om 
· Ekonomi: Per W har fått ersättning för belysningsarmatur. Per M pratar med Arne om att 
fakturera. Cina får ersättning om föreningen ska köpa partytälten. Elenore har handlat 
pärmar. Pärmarna gås igenom om tre möten.  
· Adressförteckning till Lantmäteriet och Postgirot ska skickas in. Anna-Stina gör det. 
 
2. PARKERINGSANLÄGGNINGEN 
Per har fått en nybyggnadskarta av kommunen (2004-10-18) och vi skickar nu in den. Eva 
och Per gör en bedömning hur man i samband med detta kan snygga till P-platsen och 
eventuellt anlägga några buskar. Detta tas med på nybyggnadskartan som skickas in.  
 
3. FIXA SJÄLV 2005 
· Knutbrädor. Vi fortsätter i vår. Björn W har en lämplig såg. 
· Måla garage, fasad och portar 
· Måla cykelförråd, sophus mm. Fasad och dörrar. 
· Skönhetsrådet. I samband med städdagen gjorde en grupp (skönhetsrådet) en inventering 
hur våra gemensamma ytor skulle kunna förbättras. Åsa L har mailat Per listan. Per gör ett 
underlag utifrån önskemålen för att kunna göra budget 2005 
 
4. ÖVRIGT 
Eva och Elenore ser åter över ansvarsområdena för att lägga in P-anläggningen.  
Vi bjuder in Staffan till nästa styrelsemöte för att prata om bergvärme. 
 
4. NÄSTA MÖTE 
Hos Karin på Brittsommargränd 8 den 18 november kl. 19.00. 
 
Vid protokollet 
Karin Winblad 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


